Speakers’ Profile 講者簡介
Speakers and Moderators/ 講者及主持人:
Prof. Tony Gallagher is a Professor of the Education at the Queen’s University Belfast. His research interests include the role of education policy in ethnically divided societies, and education and equality. He has worked with many governmental and non-governmental agencies in North Ireland, and has advised a range of institutions on educational issues. Between 1998-2000 he led a research team carrying out a major investigation of the effects of the selective system of secondary education in North Ireland.

Tony Gallagher 教授現職於英國Queen’s University Belfast教育研究院。Gallagher 教授對教育政策在以種族分隔的社會所扮演的角色和教育與平等的研究尤感興趣。他曾與不少政府和非政府機構合作，並為多個機構擔當顧問工作。在1998至2000年，他領導研究小組進行一項有關北愛爾蘭中學選擇制度的影響的研究。
((((((((((((((((
Dr. Wong Kam-cheung is the Head of the Education Department of the University of Hong Kong. He is a member of the working Group cum Steering Committee on Study on Effectiveness of Public-Sector Secondary Schools of the Education Department. He specializes in education leadership, learning and teaching, and is the principal investigator of various education research projects.

黃錦樟博士 是香港大學教育學系副教授，以及教育署官立及資助中學學校效能研究督導小組的成員。黃教授尤其擅長教育領導、學習和教育方面的研究，並擔任多項研究計劃的首席研究員。
((((((((((((((((
Mr. Pun Tin-chi is the Vice President of the Professional Teachers’ Union. He is the principal of GCE Past Children Association Whampoa Primary School. Mr. Pun has worked in the education field for over 30 years and has extensive experience of education.

潘天賜校長 是香港教育專業人員協會副會長，現任葛量洪校友會黃埔學校校長。潘校長從事教育工作三十年，擁有豐富的教育工作經驗。
Mr. Tik Chi-yuen is the Chairperson of the Committee on Home-school Co-operation. He is also the Deputy Executive Director of Hong Kong Lutheran Social Service. Mr. Tik has served a range of advisory committee on education and social services, including the Board of Education and Advisory Committee on School-Based Management.

狄志遠先生 是家庭與學校合作事宜委員會主席，現為香港路德會社會服務處副執行總監。狄先生參與多個有關教育和社會服務的諮詢委員會工作，包括教育委員會和校本管理諮詢委員會。
((((((((((((((((
Mr. Lee Kwok-sung is the Assistant Director of the Education Department of the SAR Government. He heads the Planning and Research Division of the Department.  

李國生先生 現任香港特區政府教育署助理署長，主管該署的策劃及研究科。
((((((((((((((((
Dr. Grace Mak is a Principal Lecturer at the Hong Kong the Institute of Education. She has published articles on the education of girls and women in Hong Kong and Mainland China, and edited “Women, Education and Development in Asia.  

麥肖玲博士 是香港教育學院首席講師。她曾發表不少有關中國內地和本地婦女及女童的教育的文章，並編寫 “Women, Education and Development in Asia”一書。
